
Jeg henvender mig til Folketingets Sundhedsudvalg med baggrund i følgende problemstilling:

Erik Juhl udvalget har tilkendegivet at Region Syddanmark kan arbejde videre med planerne om at etablere et 
akutsygehus i Aabenraa. I samme skrivelse påpeges det dog utvetydigt, at en udbygning ikke må ske i etaper og at 
skrivelsen ikke er et tilsagn om konkrete midler til byggeriet, eftersom dette først afgøres i efteråret 2010.

Skrivelsen kan læses her:
http://www.regionsyddanmark.dk/dwn93217

Ansøgningsfristen til de resterende midler er 1.juni 2010.

Alligevel opererer Region Syddanmark med en etapevis udbygning af sygehuset - senest bekræftet ved den lokalplan 
Aabenraa Kommune er ved at udfærdige vedr. Aabenraa Sygehus.

Det kan man læse om her:
http://www.jv.dk/artikel/861402:Aabenraa--Aabenraa-laver-lokalplan-for-akutsygehus

Jydskevestkysten har i en artikel afdækket Region Syddanmarks muligheder for at finansiere de ønskede 
sygehusbyggerier - facit der mangler 3.2 milliarder kroner, såfremt regionen ikke får en andel af de sidste 10 milliarder 
kroner.

Artiklen er stadigvæk 100% aktuel og der er intet i Region Syddanmarks økonomi der er ændret siden den blev 
udgivet. 

Artiklen kan læses her:
http://www.jv.dk/artikel/695464:Regionalt--Milliard-hul-i-Syddanmarks-sygehusplan

Med et hul i statskassen på rundt regnet 100 milliarder kroner forekommer der derfor vanvittigt at en region kan 
påbegynde et byggeri som man ikke har sikkerhed for at kunne finansiere. Blot fordi Lars Løkke rasmussen 
(statsminister) og Carl Holst (Regionsrådsformand) er private venner.

De sønderjydske sygehuspatienter risikerer at der rent faktisk sker en yderligere opslitning af specialer i Sønderjylland, 
såfremt den faseopdelte plan gennemføres uden sikkerhed for finansiering af den sidste mursten i planen - det er stik 
imod regeringen og Sundhedsstyrelsens hensigter.

Hvad agter Sundhedsudvalget at foretage sig i den anledning?
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